
 

Český rybářský svaz, z.s.                           
místní organizace Žehuň 
IČO: 47528630 
Žehuň 136  PSČ: 289 05 
 

 

Č.j.: 10/2023 

Zápis z výborové schůze MO ČRS Žehuň  

konané 01.09.2023 v Sánech od 18:00  

Přítomni: Ing. Ondřej Jedlička, Ing. František Malý, Mgr. Oldřich Novotný, Luboš Vondráček, 

                Pavel Bohatý, 

Omluveni: Jakub Syrový, Pavel Bořek,   

Hosté: Jan Psota 

 

Program:  

1) Zahájení schůze (Ing. Jedlička - předseda)  

2) Zpráva předsedy (Ing. Jedlička)  

3) Zpráva hospodáře (Psota)  

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

5) Diskuse    

 

1. Zahájení schůze (předseda Ing. Jedlička)  

- Jednání výborové schůze zahájil předseda MO ČRS Žehuň, přivítal přítomné členy výboru i hosty a 
seznámil je s programem a plánovaným průběhem výborové schůze. K programu nebyly žádné 
připomínky a byl jednomyslně schválen. Schůzi nadále řídil. 

2. Zpráva předsedy – informoval o obsahu došlé pošty, připomněl a provedl kontrolu zápisu a usnesení 
z minulé chůze 



- informoval o poptání nabídky na zhotovení odběrného místa na osazení elektroměru u budoucí el. 
přípojky u rybářské Boudy, Oslovena byla firma p. Souček, která předložila nabídku na zhotovení 
odběrného místa, včetně provedení revize. Po diskusi členů výboru předseda pověřen nabídku firmě 
Souček potvrdit. Realizace odběrného místa proběhne ještě do konce roku 2023 

- sdělil, že další kontrolní den ve věci stavby jezu v Sánech proběhne 12.9.2023. Výbor účastí na tomto 
kontrolním dnu pověřil hospodáře pana Psotu. Na další výborové schůzi P. Psota podá informace 
z kontrolního dne  

- informoval že společně s hospodářem realizovali znovu napojení na sítě přesunuté plůdkové boudy – 
vše připraveno na jarní odchov rybích plůdků 

 

3. Zpráva hospodáře (Psota)  

- informoval o jednání se zástupkyní Povodí Labe paní Ing. Táborskou ve věci navýšení vzdutí vodní 
hladiny nad jezem Badra z důvodu vyššího průtoku do Libněveského ramene. Ing. Táborská věc 
prověří a bude se dále o této věci jednat.  

- výlov rybníku Badra se bude konat na jaře 2024 

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

– informoval o stavu pokladny a účtu a navýšení na spořícím účtu 

5 Diskuse  

p. Mgr. Novotný informoval o popadání několika stromů na Dobšickém rameni z důvodu letní bouřky. 
Poškozené stromy již Povodí Labe likviduje a na naší MO bude samotné dočištění toku v rámci jarních 
brigád. Dále informoval členy výboru, že obec Dobšice bude v příštím roce slavit 650 let od založení. 
Součástí oslav bude i expozice místních spolků, vyjádřil záměr aby se i naše MO této výstavy spolků 
zúčastnila. Členové výboru tuto iniciativu uvítali a MO Žehuň se aktivně zapojí do výstavy spolků u 
příležitosti oslav 650 let obce Dobšice.  

 

Příští schůze výboru MO Žehuň se bude konat dne 06.10.2023 v Sánech od 18:00. 

 

 

Ing. Ondřej Jedlička v.r.                                                                      Pavel Bořek v.r. 

   předseda MO                                                                                            jednatel MO   


